

MINUTES OF PROCEEDINGS

MONDAY, JUNE 1, 1992

(34)

[Text]

The Sub-Committee on Development and Human Rights of the Standing Committee on External Affairs and International Trade met *in camera* at 5:09 o'clock p.m. this day, in Room 536, Wellington Bldg., the Chairman, Walter McLean, presiding.

Members of the Sub-Committee present: Girve Fretz, Beryl Gaffney, Walter McLean.

Acting Member present: Stan Hovdebo for Svend Robinson.

In attendance: From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade: Karen McBride, Research Officer.

The Sub-Committee resumed consideration of a draft report on South and southern Africa.

At 6:17 o'clock p.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, JUNE 3, 1992

(35)

The Sub-Committee on Development and Human Rights of the Standing Committee on External Affairs and International Trade met *in camera* at 5:05 o'clock p.m. this day, in Room 701, La Promenade, the Chairman, Walter McLean, presiding.

Members of the Sub-Committee present: Beryl Gaffney, André Harvey, Walter McLean.

Acting Member present: Stan Hovdebo for Svend Robinson.

In attendance: From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade: Karen McBride, Researcher.

The Sub-Committee resumed consideration of a draft report on South and southern Africa.

At 6:06 o'clock p.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

MONDAY, JUNE 8, 1992

(36)

The Sub-Committee on Development and Human Rights of the Standing Committee on External Affairs and International Trade met at 4:35 o'clock p.m. this day, in Room 371, West Block, the Chairman, Walter McLean, presiding.

Members of the Sub-Committee present: Beryl Gaffney, Walter McLean.

Acting Members present: Harry Brightwell for André Harvey; Ross Harvey for Svend Robinson; David Kilgour for Christine Stewart; Alan Redway for Peter McCreath.

PROCÈS-VERBAUX

LE LUNDI 1^{er} JUIN 1992

(34)

[Traduction]

Le Sous-comité du développement et des droits de la personne du Comité permanent des affaires étrangères et du commerce extérieur se réunit à huis clos à 17 h 09, dans la salle 536 de l'immeuble Wellington, sous la présidence de Walter McLean (*président*).

Membres du Sous-comité présents: Girve Fretz, Beryl Gaffney, Walter McLean.

Autre député présent: Stan Hovdebo remplace Svend Robinson.

Aussi présente: Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur: Karen McBride, chargée de recherche.

Le Sous-comité reprend l'étude d'un projet de rapport concernant l'Afrique du Sud et l'Afrique australe.

À 18 h 17, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 3 JUIN 1992

(35)

Le Sous-comité du développement et des droits de la personne du Comité permanent des affaires étrangères et du commerce extérieur se réunit à huis clos à 17 h 05, dans la salle 701 de l'immeuble La Promenade, sous la présidence de Walter McLean (*président*).

Membres du Sous-comité présents: Beryl Gaffney, André Harvey, Walter McLean.

Autre député présent: Stan Hovdebo remplace Svend Robinson.

Aussi présente: Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur: Karen McBride, chargée de recherche.

Le Sous-comité reprend l'étude d'un projet de rapport concernant l'Afrique du Sud et l'Afrique australe.

À 18 h 06, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE LUNDI 8 JUIN 1992

(36)

Le Sous-comité du développement et des droits de la personne du Comité permanent des affaires étrangères et du commerce extérieur se réunit à 16 h 35, dans la salle 371 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Walter McLean (*président*).

Membres du Sous-comité présents: Beryl Gaffney, Walter McLean.

Membres suppléants présents: Harry Brightwell remplace André Harvey; Ross Harvey remplace Svend Robinson; David Kilgour remplace Christine Stewart; Alan Redway remplace Peter McCreath.